



9D8N Great View of Central Europe

美景中欧

T/C: GA-9PRGA | Updated: May 2024

SIT-IN
COACH

2 TO GO





Day 1 (Mon): Arrival at Prague (PRG) 抵达布拉格

Upon arriving at the airport, we will be waiting to transfer you to your hotel. Check the information boards in the hotel reception area for details of the welcome meeting with your guide and fellow travelers. In the evening, we include a transfer to the Old Town Square. This central location provides a great introduction to Prague, full of energy and touristic activities. You can take your dinner at one of the restaurants offering international cuisines, including Czech, Chinese, Indian and Italian. Return to hotel.

抵达机场后，我们将等待将您送往酒店。请在酒店接待区的信息板上查看与导游和其他旅客的欢迎会议详情。晚上，我们将提供接送服务前往老城广场。这个中心位置是布拉格的绝佳入门地点，充满活力和旅游活动。您可以在提供国际美食的餐厅之一用餐，包括捷克、中餐、印度餐和意大利餐。之后返回酒店。

Day 2 (Tue): Prague 布拉格 (B)

Today we will visit the capital, Prague, the Baroque jewel of Europe. Our local expert will provide an informative city tour, which will include outstanding monuments. During the visit we walk through Prague Castle (admission included). Subsequently, we shall take a boat tour on the Vltava River. In the afternoon enjoy some free time to explore the city.

今天我们将参观欧洲的巴洛克之珠、首都布拉格。我们的当地专家将提供一个信息丰富的城市之旅，其中将包括杰出的纪念碑。在参观过程中，我们将步行穿过布拉格城堡（门票已包含在内）。随后，我们将乘船游览伏尔塔瓦河。下午有一些自由时间来探索这座城市。



Day 3 (Wed): Prague – Munich – Innsbruck 布拉格 - 慕尼黑 - 因斯布鲁克 (B)

We will leave early and travel to Bavaria, arriving in Munich free time to stroll through the monumental centre and have lunch at one of the famous traditional beerhouses. In the afternoon we will continue to Austria. Arriving to Innsbruck in the evening, we will have time for dinner in the Golden Roof area at the Old Town.

我们将早早出发，前往巴伐利亚，抵达慕尼黑后有自由时间在壮丽的市中心漫步，并在著名的传统啤酒馆之一享用午餐。下午，我们将继续前往奥地利。晚上抵达因斯布鲁克后，我们将有时间在老城的金顶区域享用晚餐。

Day 4 (Thu): Innsbruck – Kitzbuhel 因斯布鲁克 - 施华洛世奇水晶博物馆 - 基茨比厄尔 (B/D)

Today we will discover the Swarovski Museum, the renowned home of crystals. We will explore its impressive gardens and learn how the pieces of crystal are produced. Then we will take a stroll in the historic center of Innsbruck. As we continue our journey, we travel along beautiful scenic roads between the mountains until reaching Kitzbuhel. Take time to explore this picturesque little village, a famous ski resort where we can enjoy the snow for a large part of the year! Dinner included.

今天我们将参观施华洛世奇博物馆，这里是著名的水晶之家。我们将探索其壮观的花园，并了解水晶制品的生产过程。然后我们将在因斯布鲁克的历史中心漫步。继续我们的旅程，我们沿着美丽的山间景观道路行驶，直到到达基茨比厄尔。这个风景如画的小村庄是一个著名的滑雪胜地，在这里我们可以在大部分时间里享受雪景！晚餐包括在内。



Day 5 (Fri): Kitzbuhel – Salzburg – Vienna 基茨比厄尔 – 萨尔茨堡 – 维也纳 (B)

Departing in the morning, we include a cable car ride in Steinplatte up to the high mountains in the alpine region, with snow 9 months a year and fantastic scenery. The great landscapes on the platform in the void and the exhibition of dinosaurs will leave us unforgettable memories. We will continue to explore Austria, traveling between the mountains, and arriving in Salzburg. Our guide will accompany us through the beautiful streets of this city's historic center, declared a World Heritage site. We make our way between lakes and mountains in the next stage. Our next stop is in St. Wolfgang, a famous place of pilgrimage in Austria. We continue to Traunkirchen with its beautiful Traunsee Lake, where we take a cruise to see four castles, disembarking in Gmunden. After this we continue to Vienna, arriving in the evening.

早晨出发，我们将乘坐施泰因普拉特的缆车到达阿尔卑斯地区的高山，这里一年有九个月都覆盖着积雪，景色非常壮丽。在悬空的平台上欣赏美景和参观恐龙展览将给我们留下难忘的回忆。我们将继续探索奥地利，穿越群山，抵达萨尔茨堡。我们的导游将陪伴我们穿过这座城市历史中心的美丽街道，该中心被列为世界文化遗产。下一阶段，我们将在湖泊和山脉之间穿行。我们的下一站是圣沃尔夫冈，奥地利著名的朝圣地。接着我们前往特劳恩基兴，那里有美丽的特劳恩湖，我们将乘坐游船欣赏四座城堡，并在格蒙登下船。之后我们继续前往维也纳，晚上抵达。

Day 6 (Sat): Vienna 维也纳 (B)

Today we take a scenic visit around this impressive city with a local expert. Here we experience its majestic avenues, its palaces and the vibrant city center. Free time in the afternoon. In the evening, we include a transfer to the neighborhood of Grinzing, an old wine-growing village annexed to the city and known for its traditional taverns. Free time to dine in one of its typical restaurants.

今天我们将在当地专家的带领下游览这座令人印象深刻的城市。我们将体验其宏伟的街道、宫殿以及充满活力的市中心。下午有自由时间。晚上，我们将前往格林津区，这是一个并入城市的古老葡萄酒村，以传统小酒馆而闻名。您将有自由时间在其中一家典型餐馆用餐。



Day 7 (Sun): Vienna – Budapest 维也纳 - 布达佩斯 (B)

In about 3 hours of travel we arrived in Budapest, capital of Hungary. We head first to the lively area of Vaci Utca. Free time for lunch. Afterwards we have an included boat trip to discover the city from the Danube River, the historic "Buda" on one bank of the river and the cosmopolitan "Pest" on the other. The views are unbeatable. Afterwards, we'll begin the panoramic tour of the "Queen of the Danube". Free time. In the evening, we will offer you an optional Magyar show with dinner included.

大约 3 小时的车程后，我们抵达了匈牙利首都布达佩斯。首先，我们前往瓦茨街（Vaci Utca）的热闹地区。午餐时间自由安排。随后，我们将乘船游览多瑙河，欣赏这座城市的景色，多瑙河的一岸是历史悠久的“布达”，另一岸是国际化的“佩斯”。景色美不胜收。之后，我们将开始“多瑙河皇后”的全景游览。之后有自由时间。晚上，我们将为您提供一个可选的匈牙利表演，包括晚餐。

Day 8 (Mon): Budapest - Bratislava – Prague 维也纳 - 布拉迪斯拉发 - 布拉格 (B)

We will leave Budapest for Bratislava, the capital of Slovakia and a city alongside the Danube. With an attractive historic center, take time to see the city and enjoy lunch. After lunch we will continue our journey to the Czech Republic, Prague. Arriving in the evening.

我们将离开布达佩斯前往斯洛伐克首都布拉迪斯拉发，这座城市位于多瑙河畔。布拉迪斯拉发有一个迷人的历史中心，您可以在这里观光并享用午餐。午餐后，我们将继续前往捷克共和国的布拉格，晚上抵达。

Day 9 (Tue): Prague (PRG) – KUL 布拉格 – 吉隆坡 (B)

Buffet breakfast at hotel. Transfer to airport for your flight back home.

在酒店享用自助早餐后，前往机场搭乘航班返回家。

Sequence of itinerary subject to arrangement

* All photo just for illustration only*

Hotel	Departures Date: 29 Dec 2024/27 Jan 2025/10 Feb 2025/10 Mar 2025 [Low Season]
	Ground Arrangement – MYR (Per Person) FROM
	Twin Sharing
	DBL
3* + 4* star or similar	RM6,478

Hotel	Departures Date: 15 Jul 2024/29 Jul 2024/12 Aug 2024/04 Nov 2024 [Mid Season]
	Ground Arrangement – MYR (Per Person) FROM
	Twin Sharing
	DBL
3* + 4* star or similar	RM6,518

Hotel	Departures Date: 29 Apr 2024/03 Jun 2024/09 Sep 2024/30 Sep 2024/23 Dec 2024 [High Season]
	Ground Arrangement – MYR (Per Person) FROM
	Twin Sharing
	DBL
3* + 4* star or similar	RM6,698

Hotel Name (3* + 4* star or similar)	City	No. of Night
Duo or similar	Prague	3
Alphotel Innsbruck or similar	Innsbruck	1
Kaiserhotel Neuwirt or similar	Kitzbuhel	1
Novum Prinz Eugene or similar	Vienna	2
Mercure Budapest Castle Hill or similar	Budapest	1

Optional Tours (Pay On The Spot)

Innsbruck	Per Pax
<p>FOLKLORIC TIROLES WITH DINNER @ 2hrs</p> <p>This show is one of the most colorful and attractive in Europe with its rhythmic and happy music, its dances and the varied musical instruments of medieval origin (horn and mountain range) that will allow us to get closer to one of the most conservative and traditional cultures in Europe. We propose you to discover this rich folklore in Tiroler Alpenbuhne, a show with dinner included lasting just over 2hours.</p> <p>INCLUDED:</p> <ul style="list-style-type: none">-Transfer with our guide-Entrance, dinner and a drink included-Round-trip transportation to and from your hotel. <p>MINIMUM GROUP REQUIRED:</p> <p>0 persons</p>	<p>60 EUR</p>
Vienna	Per Pax
<p>VALSES IN VIENN @ 1hr 30min</p> <p>Transfer to a beautiful baroque palace where you can enjoy a chamber concert performed by the Residenz orchestra of Vienna. The concert has two parts: the first dedicated to the great musician Mozart and the second to the Strauss. At the concert you can listen to a tenor and a soprano representing some famous areas. During the concert we will hear Polkas and Sardas reminiscent of the Austro-Hungarian Empire, as well as we will see some pieces of classical ballet.</p> <p>INCLUDED:</p> <ul style="list-style-type: none">-Transfer by coach with our guide.-Entry and reservation to the concert. <p>MINIMUM GROUP REQUIRED:</p> <p>10 persons</p>	<p>55 EUR</p>
BUDAPEST	Per Pax
<p>MAGYAR FOLKLORE AND DINNER SHOW @ 2hrs</p> <p>It is not only the monuments that forms the heritage of a country and its culture. Gastronomy and folklore are a very big and essential part of it. So, when you are travelling around the world, you should use any possibility to get to know them.</p> <p>INCLUDED:</p> <ul style="list-style-type: none">- Transportation by bus from/to your hotel to the restaurant- Excursion accompanied by guide.- Hungarian folklore show with traditional music and dances- A traditional and hearty Hungarian dinner- Hungarian wine and drinks during the dinner <p>MINIMUM GROUP REQUIRED:</p> <p>10 persons</p>	<p>65 EUR</p>

Remarks:

1. **SIC Tour Min. GV.2** per booking with English speaking guide.
2. Please ensure your flight schedule tallies with our tour schedule. Any missed flight will not be refunded.
3. Non-refundable deposit of RM 2,000 /Pax upon booking confirmation. Extension night under request. Full payment must be made 35 days before departure.
4. 8 Nights' 3* + 4* Accommodations. With daily Hot Breakfast + dinner x 1.
5. Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.
6. Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
7. Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any).
8. Hotel check in time 14.00 – onwards. Check out time 10.00.
9. Time Different Kuala Lumpur is 6 hours ahead of Central Europe. Currency Euro (EUR) or credit card are widely accepted.
10. Sequence of itinerary subject to local arrangement.
11. No services have been blocked under your favor, subject to availability upon your confirmation.
12. Ensure your flight schedule time, unutilized itinerary for arrival or departure time, is Non-refundable.
13. Supplement will be applied for any fairs/events/public holidays/high seasons (subject to change).

